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Zápisnica č. 4-2024 
zo zasadnutia AS FCHPT STU zo dňa 29. 10. 2024
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Program: 

1. Otvorenie, prezencia. 

2. Schválenie programu a overovateľov zápisnice. 

3. Odovzdanie dekrétu o zvolení. Doplnenie stálej pracovnej komisie novým senátorom. 

4. Aktuálne informácie z rokovaní P-AS FCHPT STU, P-AS STU, AS STU, Vedenia FCHPT STU, Kolégia de-
kana FCHPT STU, Vedeckej rady FCHPT STU. 

5. Termínované uznesenia. 

6. Prerokovanie a schválenie Ďalších podmienok prijatia na štúdium inžinierskych študijných programov 
na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave pre ak. r. 2025/2026 (mate-
riál-11-2024). 

7. Prerokovanie Ďalších podmienok prijatia na štúdium inžinierskych študijných programov na Fakulte 
chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave  – doplnenie konkrétnych údajov pre prijí-
macie konanie na ak. r. 2025/2026 (materiál-12-2024). 

8. Prerokovanie a schválenie Ďalších podmienok prijatia na štúdium doktorandských študijných progra-
mov na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave platné pre ak. r. 2025/2026 
(materiál-13-2024). 

9. Prerokovanie Ďalších podmienok prijatia na štúdium doktorandských študijných programov na Fa-
kulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave – doplnenie konkrétnych údajov pre 
prijímacie konanie na ak. r. 2025/2026 (materiál-14-2024). 

10. Prerokovanie a schválenie Zásad volieb člena Študentskej rady vysokých škôl (ŠRVŠ) študentskou čas-
ťou akademickej obce za volebný obvod Fakulta chemickej a potravinárskej technológie STU v Brati-
slave (materiál-15-2024). 

11. Prerokovanie a schválenie Volebnej komisie a harmonogramu volieb člena a náhradníkov člena Štu-
dentskej rady vysokých škôl študentskou časťou akademickej obce za volebný obvod FCHPT STU 
v Bratislave na funkčné obdobie 2024-2027 (materiál-16-2024). 

12. Otázky na akademických funkcionárov. 

13. Rôzne. 

 
Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
Ospravedlnení: prof. RNDr. Miroslav Gál, PhD., doc. Ing. Lucia Bírošová, PhD., doc. Ing. Zuzana 

Labovská, PhD., Ing. Michal Horňáček, PhD. 
 
Neospravedlnení: – 
 
Na začiatku zasadnutia sa prezentovalo 23 členov AS FCHPT STU. Počet senátorov počas zasadnutia bol 
taký, že senát počas doby trvania zasadnutia bol uznášaniaschopný. 
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K bodu 1: Otvorenie, prezencia. 
Zasadnutie otvoril a viedol predseda AS FCHPT STU, prof. Lukeš. Na začiatku privítal všetkých 
prítomných členov AS FCHPT STU, dekana prof. Gatiala, prodekanov a ďalších hostí. Na základe 
prezenčnej listiny skonštatoval, že senát je uznášaniaschopný. 

K bodu 2: Schválenie programu a overovateľov zápisnice. 
Za overovateľov zápisnice boli na základe rokovania P-AS FCHPT STU navrhnutí doc. Ing. Dana 
Dvoranová, PhD. a Ing. Erika Pavlovičová. Proti tomuto návrhu neboli vznesené žiadne protinávrhy ani 
pripomienky, a tak prof. Lukeš otvoril hlasovanie za navrhnutých overovateľov zápisnice. 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 23 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 23  proti: 0  zdržali sa: 0 
 
Prof. Lukeš predstavil program zasadnutia. Opýtal sa prítomných, či majú návrhy o rozšírenie, zmene 
poradia bodov, pripomienky alebo doplňujúce otázky k predkladanému programu. Keďže neboli vzne-
sené žiadne otázky ani pripomienky, prof. Lukeš otvoril hlasovanie za program zasadnutia. 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 23 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 23  proti: 0  zdržali sa: 0 

K bodu 3: Odovzdanie dekrétu o zvolení. Doplnenie pracovnej komisie novým senátorom. 
Prof. Lukeš informoval o obdržaní štyroch žiadostí o pozastavenie členstva v AS FCHPT STU v júni 2024 
z dôvodu ukončenia bakalárskeho štúdia. Trom senátorom Bc. S. Mazúrovej, Bc. M. Krajčimu a 
Bc. A. Herdovi prof. Lukeš pogratuloval k úspešnému ukončeniu bakalárskemu stupňa štúdia, prijatiu 
na inžiniersky stupeň štúdia a obnoveniu členstva v AS FCHPT STU. Legislatívna komisia AS FCHPT STU 
na svojom zasadnutí dňa 25. 09. 2024 sa uzniesla, že senátorka V. Doliničová neukončila štúdium 
riadne, preto jej zaniklo členstvo v AS FCHPT STU a na jej miesto nastúpil zvolený náhradník Marek 
Kopinský. Prof. Lukeš odovzdal M. Kopinskému dekrét o zvolení za člena AS FCHPT STU a zároveň 
informoval o návrhu na zaradenie nového senátora do volebnej komisie. M. Kopinský s uvedeným 
návrhom súhlasil a následne AS FCHPT STU pristúpil k hlasovaniu, ktoré prebehlo aklamačne. 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 23 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 23  proti: 0  zdržali sa: 0 

K bodu 4: Informácie z rokovaní P-AS FCHPT STU, P-AS STU, AS STU, Vedenia FCHPT STU, Kolégia 
dekana FCHPT STU, VR FCHPT STU. 
Prof. Lukeš otvoril bod č. 4. Informoval, že na Vedení FCHPT STU sa v posledných mesiacoch diskutovalo 
o príprave semestra, periodickom schvaľovaní študijných programov, príprave hodnotenia fakulty 
podľa VER. Dňa 25. 09. 2024 sa uskutočnilo spoločné stretnutie Vedenia STU a Vedenia FCHPT STU, 
kde sa diskutovalo o rôznych problémoch a kde zaznel apel zo strany Vedenia STU na podávanie 
medzinárodných projektov zo strany FCHPT STU. Informoval, že dňa 08. 10. 2024 sa uskutočnilo 
rozšírené zasadnutie kolégia dekana, kde boli pozvaní garanti študijných programov v bakalárskom 
stupni štúdia a asistentka dekana pre vnútorný systém hodnotenia kvality (VSK), kde sa prebrala 
problematika periodického schvaľovania študijných programov ako aj témy prerokované na ostatných 
zasadnutiach vedenia fakulty. Oznámil, že zasadnutie Vedeckej rady FCHPT STU sa uskutočnilo 22. 10. 
2024, na ktorom boli tri habilitačné konania formou prezentácie uchádzačov, z ktorých vedecká rada 
schválila dve a v jednom prípade vyslovila nesúhlas s habilitáciou. Ďalej informoval, že na ostatných 
dvoch zasadnutiach AS STU sa uskutočnili voľby predsedu AS STU, a ani na jednom z nich žiaden 
kandidát nezískal dostatočný počet hlasov. Na zasadnutí AS STU dňa 23. 10. 2024, ktoré sa konalo na 
pôde FCHPT STU, bol rektorom STU, Dr.h.c. prof. Dr. Ing. Oliverom Moravčíkom, predložený materiál 
Návrh na zriadenie súčasti STU – Fakulta plánovania a ekonomiky Slovenskej technickej univerzity 
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v Bratislave. Prof. Lukeš ďalej uviedol, že sa uskutočnili dve zasadnutia PAS AS FCHPT STU, kde sa okrem 
prípravy materiálov na zasadnutie, navrhol aj termín na riadne zasadnutie AS FCHPT STU na 26. 11. 
2024. Na záver požiadal prof. Lukeš prof. Gatiala o doplnenie informácií. 
Prof. Gatial informoval, že na zasadnutiach Vedenia FCHPT STU a Kolégií dekana FCHPT STU sa 
diskutovalo čerpanie finančných prostriedkov na základe podkladov dodaných od Ing. Michalíkovej 
s konštatovaním, že sa prostriedky čerpajú podľa plánu. Informoval, že o využívanie účelového 
zariadenia FCHPT Vyhne je neustály záujem. Ďalej sa na zasadnutiach diskutoval stav prijímacích konaní 
s konštatovaním nižšieho záujmu o bakalársky ako aj inžiniersky stupeň štúdia. Informoval o zapísaní 
33 z 36 možných študentov do doktorandského stupňa štúdia. Zasadnutia Vedenia FCHPT STU 
a Kolégia dekana STU, ktoré sa konali v septembri 2024, sa venovali výsledkom ankiet a úprave 
smernice týkajúcej sa podmienok vykonávania príležitostnej práce z domácnosti (Home office) v súlade 
s aktuálne platnými legislatívnymi predpismi. Smernica nadobudla účinnosť 01. 10. 2024. Na Vedení 
FCHPT STU sa diskutovalo o Úvode do štúdia pre študentov prvého ročníka bakalárskeho stupňa štúdia, 
ktoré sa tento rok na podnet študentov konalo v dĺžke troch dní. Študenti túto zmenu prijali pozitívne. 
Ďalej sa na zasadnutiach informovalo o ubytovaní študentov na študentských domoch. Vedenie FCHPT 
STU, ktoré zasadalo v októbri 2024 riešilo štyri materiály prerokovávané na dnešnom zasadnutí AS 
FCHPT STU (materiál 11 až 14). Došlo k zhode na habilitačných a inauguračných konaniach po auguste 
2026. Informoval, že fakulta prijala stratégiu, ktorá bola predložená aj na Vedeckej rade FCHPT STU. 
Zopakoval informáciu o troch habilitačných konaniach na vedeckej rade a doplnil informáciu o začatí 
inauguračných konaní doc. Ing. Ivana Šalitroša, DrSc. a doc. Ing. Juraja Oravca, PhD. 
 
Diskusia: 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. K tomuto bodu neboli žiadne otázky ani pripomienky a tak 
predseda AS FCHPT STU, prof. Lukeš, uzatvoril tento bod. 

K bodu 5: Termínované uznesenia. 
Prof. Lukeš otvoril tento bod. 
 
Doc. Kaliňáková oznámila, že k dnešnému dňu je evidované jedno termínované uznesenie. 
Prof. Lukeš požiadal prof. Gatiala o vyjadrenie k uzneseniu č. 3/5-2024, resp. k materiálu-5-2024 
(Výročná správa o hospodárení za rok 2023). 
Prof. Gatial informoval, že k zmenám v materiáli-5-2024 nedošlo. 
 
Prof. Lukeš uzavrel tento bod. 

K bodu 6: Prerokovanie a schválenie Ďalších podmienok prijatia na štúdium inžinierskych študijných 
programov na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave pre ak. r. 2025/2026 
(materiál-11-2024). 
Prof. Lukeš uviedol ďalší bod zasadnutia a požiadal prof. Gatiala o predstavenie materiálu Ďalšie 
podmienky prijatia na štúdium inžinierskych študijných programov na Fakulte chemickej a 
potravinárskej technológie STU v Bratislave pre ak. r. 2025/2026 (materiál-11-2024). 
Prof. Gatial požiadal pani prodekanku doc. Rehákovú o vysvetlenie zmien v danom materiáli. 
Doc. Reháková informovala, že jej vyjadrenie sa týka aj materiálov 12 až 14. Informovala, že 
v materiáloch nenastali žiadne zmeny, len aktualizácia názvu ministerstva školstva. 
Prof. Lukeš požiadal predsedníčku Pedagogickej komisie (PK) AS FCHPT STU doc. Dvoranovú 
o vyjadrenie. 
Doc. Dvoranová uviedla, že PK AS FCHPT STU nemala žiadne vecné pripomienky k uvedenému 
materiálu a uviedla, že z formálneho hľadiska je potrebné aktualizovať názov ministerstva školstva. 
PK AS FCHPT STU navrhuje schváliť uznesenie k predloženému materiálu bez pripomienok. 
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Diskusia: 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. K tomuto bodu neboli žiadne otázky ani pripomienky a tak 
predseda AS FCHPT STU, prof. Lukeš, uzatvoril tento bod. 
 
Uznesenie č. 1/11-2024:  
AS FCHPT STU prerokoval a schvaľuje Ďalšie podmienky prijatia na štúdium inžinierskych študijných 
programov na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave pre ak. r. 2025/2026 
(materiál-11-2024). 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 23 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 23 proti: 0  zdržali sa: 0 

K bodu 7: Prerokovanie Ďalších podmienok prijatia na štúdium inžinierskych študijných programov 
na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave  – doplnenie konkrétnych údajov 
pre prijímacie konanie na ak. r. 2025/2026 (materiál-12-2024). 
Prof. Lukeš uviedol ďalší bod zasadnutia a požiadal prof. Gatiala o predstavenie materiálu Ďalšie 
podmienky prijatia na štúdium inžinierskych študijných programov na Fakulte chemickej a 
potravinárskej technológie STU v Bratislave – doplnenie konkrétnych údajov pre prijímacie konanie na 
ak. r. 2025/2026 (materiál-12-2024). 
Prof. Gatial požiadal doc. Rehákovú o vysvetlenie zmien v danom materiáli. 
Doc. Reháková informovala, že sa oproti akademickému roku 2023/2024 udiala zmena v počte 
ponúkaných študijných programov. Prebehla úspešná akreditácia nového študijného programu 
kybernetika v chemických a potravinárskych technológiách (double-degree) (I-Kyb DD). Vysvetlila, že 
ide o spoločný študijný program FCHPT STU a VŠCHT Praha a bol doplnený aj plánovaný počet prijatých 
študentov po konzultácii s prof. Fikarom a dohodou s partnerskou univerzitou. Ďalej informovala, že 
sa upravili plánované počty prijatých uchádzačov na tri anglické študijne programy po dohode 
s garantmi predmetov. Minimálny počet zapísaných študentov sú dvaja, kde už ide o študijnú skupinu. 
Doc. Reháková doplnila, že prijímacia skúška sa bude konať iba pre nový študijný program, bude 
prebiehať prezenčne v zmluvne dohodnutom termíne. 
Prof. Lukeš požiadal predsedníčku PK AS FCHPT STU doc. Dvoranovú o vyjadrenie. 
Doc. Dvoranová uviedla, že PK AS FCHPT STU materiál prerokovala a k uvedenému materiálu-12-2024 
mala iba formálne pripomienky. 
 
Diskusia: 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. K tomuto bodu neboli žiadne otázky ani pripomienky a tak 
predseda AS FCHPT STU, prof. Lukeš, uzatvoril tento bod. 
 
Uznesenie č. 2/12-2024:  
AS FCHPT STU prerokoval Ďalšie podmienky prijatia na štúdium inžinierskych študijných programov na 
Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave – doplnenie konkrétnych údajov pre 
prijímacie konanie na ak. r. 2025/2026 (materiál-12-2024). 

K bodu 8: Prerokovanie a schválenie Ďalších podmienok prijatia na štúdium doktorandských 
študijných programov na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave platné pre 
ak. r. 2025/2026 (materiál-13-2024). 
Prof. Lukeš uviedol ďalší bod zasadnutia a požiadal prof. Gatiala o predstavenie materiálu Ďalšie 
podmienky prijatia na štúdium doktorandských študijných programov na Fakulte chemickej a 
potravinárskej technológie STU v Bratislave platné pre ak. r. 2025-2026 (materiál-13-2024). 
Prof. Gatial požiadal doc. Rehákovú o vysvetlenie zmien v danom materiáli. 
Doc. Reháková informovala, že v uvedenom materiáli nedošlo k žiadnym vecným zmenám a spätná 
väzba na platné bodové hodnotenie bola dobrá a materiál sa ponecháva bez zmien. 
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Prof. Lukeš požiadal predsedníčku PK AS FCHPT STU doc. Dvoranovú o vyjadrenie. 
Doc. Dvoranová uviedla, že PK AS FCHPT STU nemala žiadne vecné pripomienky k uvedenému 
materiálu a uviedla, že z formálneho hľadiska je potrebné opraviť názov ministerstva školstva.  
PK AS FCHPT STU navrhuje schváliť uznesenie k predloženému materiálu bez pripomienok. 
 
Diskusia: 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. K tomuto bodu neboli žiadne otázky ani pripomienky a tak 
predseda AS FCHPT STU, prof. Lukeš, uzatvoril tento bod. 
 
Uznesenie č. 3/13-2024:  
AS FCHPT STU prerokoval a schvaľuje Ďalšie podmienky prijatia na štúdium doktorandských študijných 
programov na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave platné pre ak. r. 
2025/2026 (materiál-13-2024). 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 23 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 23  proti: 0  zdržali sa: 0 

K bodu 9: Prerokovanie Ďalších podmienok prijatia na štúdium doktorandských študijných 
programov na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave – doplnenie 
konkrétnych údajov pre prijímacie konanie na ak. r. 2025/2026 (materiál-14-2024). 
Prof. Lukeš uviedol ďalší bod zasadnutia a požiadal prof. Gatiala o predstavenie materiálu Ďalšie 
podmienky prijatia na štúdium doktorandských študijných programov na Fakulte chemickej a 
potravinárskej technológie STU v Bratislave – doplnenie konkrétnych údajov pre prijímacie konanie na 
ak. r. 2025/2026 (materiál-14-2024). 
Prof. Gatial požiadal doc. Rehákovú o vysvetlenie zmien v danom materiáli. 
Doc. Rehaková informovala, že plánovaný počet prijatých uchádzačov na doktorandské študijné 
programy je stanovený na základe metodiky a výpočtu miest, na ktoré majú jednotlivé pracoviská 
nárok. Na každý študijný program môže byť prijatý jeden študent a ďalšie miesta sa prerozdeľujú na 
základe vedeckovýskumných výkonov za posledné tri akademické roky v pomere 50:30:20. 
Informovala, že na Vedení FCHPT STU došlo k dohode a z tohto dôvodu je v materiáli-14-2024 návrh 
na zvýšenie počtu prijatých uchádzačov na 40. Informovala, že na žiadnom pracovisku nedošlo 
k zníženiu prijatého počtu uchádzačov a na Ústave automatizácie, informatizácie a matematiky majú 
otvorené len štúdium v anglickom jazyku.  
 
Prof. Lukeš požiadal predsedníčku PK AS FCHPT STU doc. Dvoranovú o vyjadrenie. 
Doc. Dvoranová uviedla, že PK AS FCHPT STU materiál prerokovala a k uvedenému materiálu-12-2024 
mala iba formálne pripomienky. 
 
Diskusia: 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. 
Prof. Hutňan sa opýtal na dopad zvýšeného počtu prijatých uchádzačov v doktorandskom stupni na 
rozpočet a mzdy zamestnancov ústavov. 
Prof. Gatial informoval, že štipendiá doktorandov sa vyplácajú z dotácie na vedu a výskum, kde sa 
položka štipendia PhD. študentov vypočíta na 40. 
Doc. Reháková informovala, že počet je síce vyšší, ale nie všetci nastúpia alebo počas štúdia prerušia 
resp. ukončia štúdium. 
Prof. Gatial dodal, že sa z plánovaných 1 650 000 eur na štipendiá doktorandov v roku 2024 ušetrilo 
250 tisíc eur. 
Prof. Lukeš, uzatvoril tento bod. 
 
Uznesenie č. 4/14-2024:  



 

6 

AS FCHPT STU prerokoval Ďalšie podmienky prijatia na štúdium doktorandských študijných programov 
na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave – doplnenie konkrétnych údajov pre 
prijímacie konanie na ak. r. 2025/2026 (materiál-14-2024). 

K bodu 10: Prerokovanie a schválenie Zásad volieb člena Študentskej rady vysokých škôl (ŠRVŠ) 
študentskou časťou akademickej obce za volebný obvod Fakulta chemickej a potravinárskej 
technológie STU v Bratislave (materiál-15-2024). 
Prof. Lukeš uviedol ďalší bod zasadnutia a predstavil materiál Zásady volieb člena Študentskej rady 
vysokých škôl študentskou časťou akademickej obce za volebný obvod Fakulta chemickej a 
potravinárskej technológie STU v Bratislave (materiál-15-2024). Informoval, že bol požiadaný 
podpredsedníčkou AS STU JUDr. Jankou Zajacovou, PhD. uskutočniť voľby náhradníka do ŠRVŠ za 
volebný obvod FCHPT STU. Na zasadnutí AS FCHPT STU dňa 21. 05. 2024 bol schválený materiál-9-2024 
Zásady volieb člena Študentskej rady vysokých škôl študentskou časťou akademickej obce FCHPT STU v 
Bratislave a materiál-10-2024 Volebná komisia a harmonogram doplňujúcich volieb člena a 
náhradníkov člena Študentskej rady vysokých škôl študentskou časťou akademickej obce FCHPT STU 
v Bratislave na funkčné obdobie 2021-2024. Oznámil, že tieto voľby prebehli a bol zvolený náhradník 
Martin Krajči. Ďalej informoval, že ŠRVŠ AS STU listom z 1. októbra 2024 informovala o vyhlásení volieb 
do ŠRVŠ na funkčné obdobie 2024-2027 a následne bol podpredsedníčkou AS STU požiadaný 
o vykonanie týchto volieb vo volebnom obvode FCHPT STU. Na ostatných dvoch zasadnutiach PAS 
FCHPT STU sa pripravil harmonogram volieb a upravil sa materiál-15-2024, tak aby bol v súlade 
s aktuálnymi legislatívnymi predpismi.  
Doc. Švorec opustil zasadnutie AS FCHPT STU. Počet senátorov sa znížil na 22. 
Doc. Kaliňáková doplnila, že do ŠRVŠ sa volia zástupcovia študentov za STU podľa volebných obvodov, 
ktoré sa určia na základe počtu študentov. FCHPT STU tvorí jeden volebný obvod. Rozdelenie volebných 
obvodov na STU bolo oznámené predsedovi AS FCHPT STU listom dňa 7. októbra 2024.  
 
Diskusia: 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. 
Doc. Dvoranová informovala, že zástupcom voleným študentskou časťou AS STU do ŠRVŠ sa stal 
Ing. F. Kušnír, ktorý bol zvolený na zasadnutí AS STU dňa 23. 10. 2024. Zároveň doplnila, že materiál-
15-2024 je určený pre tieto voľby a v AS STU sa plánuje pripraviť materiál ohľadom volieb členov ŠRVŠ. 
Prof. Lukeš uzatvoril tento bod. 
 
Uznesenie č. 5/15-2024:  
AS FCHPT STU prerokoval a schvaľuje Zásady volieb člena do Študentskej rady vysokých škôl za FCHPT 
STU v Bratislave (materiál-15-2024). 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 22 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 22  proti: 0  zdržali sa: 0 

K bodu 11: Prerokovanie a schválenie Volebnej komisie a harmonogramu volieb člena a náhradníkov 
člena Študentskej rady vysokých škôl študentskou časťou akademickej obce za volebný obvod FCHPT 
STU v Bratislave na funkčné obdobie 2024-2027 (materiál-16-2024). 
Prof. Lukeš uviedol ďalší bod zasadnutia a predstavil materiál Volebnej komisie a harmonogramu volieb 
člena a náhradníkov člena Študentskej rady vysokých škôl študentskou časťou akademickej obce za 
volebný obvod FCHPT STU v Bratislave na funkčné obdobie 2024-2027 (materiál-16-2024). Informoval 
o návrhu volebnej komisie a jednotlivých termínoch. Vysvetlil, že dátumy v materiáli-16-2024 sú 
nastavené tak, aby výsledky volieb mohli byť doručené do ŠRVŠ do 10. novembra 2024. 
 
Doc. Švorec sa pripojil k zasadnutiu AS FCHPT STU. Počet senátorov sa zvýšil na 23. 
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Doc. Kaliňáková vyzdvihla prácu senátorov Bc. Diana a Ing. Pavlovičovej pri príprave volieb a materiálu-
16-2024. 
 
Diskusia: 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. K tomuto bodu neboli žiadne otázky ani pripomienky a tak 
predseda AS FCHPT STU, prof. Lukeš, uzatvoril tento bod. 
 
Uznesenie č. 6/16-2024:  
AS FCHPT STU prerokoval a schvaľuje Volebnú komisiu a harmonogram volieb člena a náhradníkov 
člena Študentskej rady vysokých škôl študentskou časťou akademickej obce za volebný obvod FCHPT 
STU v Bratislave na funkčné obdobie 2024-2027 (materiál-16-2024). 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 23 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 23  proti: 0  zdržali sa: 0 
 
Po schválení uznesenia prítomní členovia volebnej komisie zvolili jednomyseľne za predsedníčku 
volebnej komisie Ing. Eriku Pavlovičovú a podpredsedu Bc. Filipa Diana. 

K bodu 12: Otázky na akademických funkcionárov. 
Prof. Lukeš otvoril ďalší bod zasadnutia. 
Doc. Dvoranová položila otázku, či by sa na oddeleniach/ústavoch FCHPT STU určila jedna osoba zod-
povedná za propagáciu daného oddelenia/ústavu, ktorá by následne komunikovala s prodekanom Dr-
tilom. 
Prof. Drtil navrhol presun diskusie na túto tému do budúcnosti. Informoval, že má tímy ľudí, s ktorými 
pracuje na jednotlivých propagačných akciách a každú možnosť propagácie posiela riaditeľom ústavov. 
Ďalšiu komunikáciu považuje za zaťažujúcu. 
Prof. Lukeš, uzatvoril tento bod. 

K bodu 13: Rôzne. 
Prof. Lukeš otvoril ďalší bod programu. 
Doc. Reháková požiadala členov AS FCHPT STU, aby apelovali na kolegov na pracoviskách a dodržiavali 
stanovené termíny na vypísanie záverečných prác. Informovala, že do dnešného dňa dostáva žiadosti 
o udelenie výnimky a z tohto dôvodu musí fakultný integrátor otvárať systém AIS. Podotkla, že učitelia 
by mali byť príkladom pre študentov a dodržiavať termíny. 
Prof. Gatial navrhol systém AIS po jeho uzavretí neotvárať. 
Doc. Dvoranová poďakovala za pomoc pri organizácii zasadnutia AS STU, ktoré sa konalo 23. 10. 2024 
v priestoroch FCHPT STU (Aula SB a Chill-out-3.0). 
Prof. Gatial nadviazal na doc. Dvoranovú a informoval, že v súčasnosti AS STU nemá predsedu. Navrhol, 
či by sa FCHPT STU nemala dohodnúť na jednom kandidátovi. Informoval, že prof. Lukeš alebo doc. 
Dvoranová sú možní kandidáti. Informoval, že na ostatných dvoch zasadnutiach AS STU v druhom kole 
volieb sa volilo z tých istých dvoch kandidátov, pričom ani jeden nedostal dostatočný počet hlasov a tak 
ani jeden z nich by už nemal ďalej kandidovať a treba hľadať nových kandidátov. Preto by podľa prof. 
Gatiala mohla prísť iniciatíva z FCHPT STU a snaha o komunikáciu so senátormi AS STU iných fakúlt. 
Prof. Gatial vidí problém v aktuálnom systéme volieb predsedu AS STU, lebo v súčasnosti je v AS STU 
patová situácia. 
Prof. Hutňan oznámil, že AS STU funguje aj bez predsedu. 
Doc. Dvoranová podotkla, že je to síce pravdivý údaj, v súčasnosti vedie AS STU podpredsedníčka JUDr. 
Janka Zajacová, PhD., ale uviedla, že funkcie podpredsedu sú obmedzené a AS STU nemôže dlhodobo 
efektívne pracovať bez predsedu a určité právomoci má len predseda AS STU.  
Prof. Lukeš, uzatvoril tento bod. 
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Prof. Lukeš na záver zasadnutia poďakoval prítomným členom AS FCHPT STU, členom Vedenia FCHPT 
STU a hosťom za účasť, za preštudovanie a prerokovanie materiálov a ukončil zasadnutie. 
 
V Bratislave 29. októbra 2024 

Overili:  
 
 
doc. Ing. Dana Dvoranová, PhD.                Ing. Erika Pavlovičová 
 
 
 

prof. Ing. Vladimír Lukeš, DrSc. 
predseda AS FCHPT STU 

 
 
 
Príloha č. 1: Prezenčná listina zo zasadnutia AS FCHPT STU zo dňa 29. 10. 2024  


